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کشف بسته 
مشکوک در حاشیه 

بازی تیم ملی
در حاشیه بازی بسکتبال 
ایران و تونس پیدا شــدن دو 
بســته مشــکوک باعث شد 
تا پلیس دو ســاعت مانده به 
مسابقه  سالن را تخلیه کند، 
اما بعد مشــخص شد مسأله 
خاصی نبــوده تا تیــم ایران 

مغلوب تونسی ها شود. 

 تیم ملی 
چهارشنبه در 

هنگ کنگ
تیم ملی ایران 19 شهریور 
در هنگ کنــگ بــه مصاف 
تیم ملی این کشور می رود و به 
همین دلیل شاگردان مارک 
چهارشــنبه  روز   ویلموتس 
هفته جاری تهران را به مقصد 

شرق آسیا ترک خواهند کرد. 

مانکن در پایان راه!
فیلمبرداری سریال »مانکن« 
به پایان رســید. این سریال ۲۶ 
قسمتی به قلم بابک کایدان و به 
سهیلی زاده  کارگردانی حسین 
هر هفته روزهای شــنبه توزیع 
می شود. محمدرضا فروتن، مریلا 
زارعی، نازنین بیاتی، فرزاد فرزین، 
الهام پاوه نژاد، همایون ارشادی، 
لیندا کیانی و شــبنم قلی خانی 

بازیگران مانکن هستند.

تکرار داستان 
ریگی 

ظاهرا بعد از فیلم شــبی که 
ماه کامل شــد، ساخته نرگس 
آبیار، فیلمی دیگر نیز به داستان 
خانواده ریگی خواهد پرداخت. 
دیروز روزنامه هنــری صبا در 
خبری اختصاصی ادعا کرد که 
دســتگیری عبدالمالک ریگی 
ســوژه اصلی و محــوری فیلم 
سعید ملکان است و این گریمور 
و تهیه کننــده در اولین تجربه 
کارگردانی خود سوژه ای امنیتی 
را دربــاره عبدالمالــک ریگی 

دستمایه قرار داده است.

 

در پی اتفاقات به وجود آمده برای ســعید مایی، جودوکار کشورمان در رقابت های جهانی و 
برخی رفتار و دخالت های رئیس فدراسیون بین المللی جودو، رضا صالحی امیری رئیس کمیته 
ملی المپیک کشورمان نامه اعتراضی شدیداللحنی در این زمینه برای توماس باخ رئیس کمیته 
بین المللی المپیک ارسال کرد. صالحی امیری در بخشی از این نامه با اشاره به سناریوی از پیش 
برنامه ریزی شــده  ویزر، رئیس فدراسیون جهانی جودو اعام داشته که وی در حاشیه مسابقات 
جهانی ژاپن شرایط دلهره آور و پراسترســی را برای سعید مایی ملی پوش کشورمان به تصویر 

کشیده و به وی القا کرده که درصورت بازگشت به وطن، با مشکل روبه رو خواهد شد.

نامهتندبه
IOCبهخاطر

جودوکار
ایرانی

عکس نوشت

برانکو ایوانکوویچ، سرمربی تیم فوتبال الاهلی عربستان در فرودگاه ابوظبی با 
اولیور کان دروازه بان پیشین تیم ملی فوتبال آلمان دیدار کرد.

مهدی طارمی بعد از درخشــش و گرفتن ســه پنالتی مقابل اسپورتینگ 
لیسبون در تیم منتخب هفته لیگ پرتغال قرار گرفت.

در آستانه اکران فیلم »شاه کش« 
نخستین پوستر این فیلم رونمایی 
شــد . تصویر مهناز افشــار روی 
نخستین پوستر این فیلم     ساخته 
وحید  امیرخانی واکنش هایی را در 
میان کاربران رسانه های اجتماعی 
به وجود آورده و بسیاری این سوال را 
مطرح کرده اند که آیا در زمان  اکران 
شاه کش افشار در ایران خواهد بود 

یا نه؟! 

مریل استریپ در ونیز جلوی دوربین عکاسان رفت . او در دوره اخیر فستیوال 
ونیز با فیلم لباسشــویی حضور دارد، فیلمی از استیون  سودربرگ با موضوع 
جنجالی اسناد پاناما  که شامل  مدارکی درباره پولشویی و فرار مالیاتی در ابعادی 

گسترده در سطح جهانی  است.  

تیتربازی
 هدیه تهرانی پس از 8سال

 به شبکه نمایش خانگی بازگشت

چشممانبهجمالتانروشن

شهروند| هدیه تهرانی از اوایل دهه70 که با فیلم 
سلطان مسعود کیمیایی وارد سینمای ایران شد، 
همیشه وسواس های خاصی در انتخاب نقش هایش 
در سینما داشت اما در ســال های اخیر انتخاب ها 
به ســمت دیگری رفت. حالا بگذریم از اینکه او در 
این 25ســالی که از فعالیت هنری اش می گذرد، 
هیچگاه سراغ  تلویزیون نرفته است اما اگر نگاهی 
به فیلم های حداقل 8سال گذشــته او از روز مبادا، 
آاادت نمی کنیم، اســرافیل یا پدیــده- بیندازیم، 
متوجه خواهیم شد که در سینما هم از روزهای اوج 
خود کمی فاصله گرفته است. اگرچه تهرانی در اوایل 
دهه90 در قســمت هایی از فصل سوم سریال قلب 
یخی که در شبکه نمایش خانگی توزیع شد، حضور 
داشــت اما ظاهرا همان تجربه هم ناکام بود، چون 
سریال به خانه آخر نرسید. حالا اما خبر آمده است 
که این سوپراستار دهه70 و 80 ایرانی بعد از 8سال 
دوری دوباره به شبکه نمایش خانگی بازگشته است. 
بله! هدیه تهرانــی از دور روز قبل به گروه بازیگران 
تازه ترین سریال مصطفی کیایی اضافه شد و فهرست 
بازیگران »هم گناه« را کامل کرد. ســریال هم گناه 
نخستین تجربه کارگردانی مصطفی کیایی در شبکه 
نمایش خانگی اســت و از طرفی نخستین تجربه 
همکاری خانم سوپراستار با این کارگردان محسوب 
می شود. البته جزییات داستان سریال »هم گناه« 
هنوز مشخص نشده اســت اما انتظار می رود مثل 
دیگر تجربیات کارگــردان آن، ژانری اجتماعی و 
کمدی داشته باشد. تابه حال بازیگرانی چون مهدی 
پاکدل، شاهرخ فروتنیان، افسانه چهره آزاد، پدرام 
شریفی، روشــنک گرامی، احسان کرمی، حسین 
امیدی، ســوگل خلیق و مارال بنــی آدم و... به این 
سریال پیوسته اند و احتمالا به  زودی مقابل دوربین 
این سریال 24 قسمتی خواهند رفت. به  هرحال باید 
دید بازیگر و هنرمند معروف و محبوب اما کمرنگ 
این ســال ها در روزهایی که شبکه نمایش خانگی 
پرحاشیه ترین و بی رمق ترین روزهای خود را سپری 
می کند، دست به چه انتخابی زده است. البته هدیه 
تهرانی در دهه90 بیشتر زمان خود را به فعالیت های 
اجتماعی و زیست محیطی اختصاص داد و همیشه 
هم سعی کرد از رسانه و حاشیه دور باشد. او همان 
روزهای نخســت امسال که بســیاری از شهرهای 
شمالی، جنوبی و غربی کشــور با سیل مواجه شد، 
بدون شلوغ کاری های مرسوم سلبریتی ها، در کنار 
مردم آسیب دیده حضور داشت و به همین دلیل هم 
مورد تحسین بسیاری از هنرمندان از جمله پرویز 

پرستویی قرار گرفت.
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وقتی مهدی شادمانی بعد از سال ها مبارزه با سرطان درگذشت ، هشــتگ نام او به یکی از ترندهای برتر 
شبکه های اجتماعی و توییتر تبدیل شد. آنها که روحیه مبارزه و امید بالای شادمانی را در زمان سرطان در 
پست هایی که در شبکه های اجتماعی منتشــر می کرد دیده بودند، به معنای واقعی با شنیدن خبر فوت او 
برایش سنگ تمام گذاشتند. جالب اینجاست که هنوز هم صحبت درباره مهدی شادمانی در فضای مجازی 

به ویژه توییتر داغ است و بسیاری از کاربران از مطالب او درس می گیرند. 
مهدی شادمانی رفت، ولی همین جا باید بگم احترام فوق العاده زیادی برای همسرش که تو تمام این مدت 

کنارش بود و خسته نشد، قایل هستم. صبر  و استقامت و همراهی او رشک برانگیز بود. 
نمیشه غم و غصه همسر مهدی شادمانی رو درک کرد که چقدر زجر و درد کشیده. این زن در طول سال ها 
بیماری همسرش به او لبخند می زد و همیشه کنارش بوده اما دلش خون بود که مهدی مقابل چشمانش ذره 

ذره آب میشه. او کوهی از درده که هرکسی جاش باشه، از درد و غم فرو می ریزه.
پیش آمده دلتان برای کسی که ندیده اید تنگ شود؟ من دلم برای مهدی شادمانی و آن امیدی که داشت، 

تنگ خواهد شد.
آقا مهدی شادمانی؛ مرده آن است که نامش به نکویی نبرند، تو تا ابد زنده ای.

واقعا کسی رو می شناسید یا دیدید که با یه بیماری سخت اونم زمانی طولانی، دست وپنجه نرم کنه و شاد 
باشه؟ نه تنها شاد باشه بلکه دیگران رو هم به شادمانی دعوت و ترغیب کنه. من که فقط یکی رو دیدم؛ مهدی 

شادمانی!
او دوست ندیده ما بود که از پنجره شبکه های اجتماعی نجیبانه از آهسته آهسته رفتنش برای ما گفت و چه 
دوستی از او بهتر که همه ما رو به چیزی متذکر کرد که در انتظارمونه. رنج می کشید اما شیون نمی کرد؛ مرگِ 

بی رحم با چه روح بزرگی کُشتی گرفته بود.
مراسم تشییع و خاکسپاری مهدی شادمانی باشکوه بود. همه آمده بودند و همه چیز همان طور پیش رفت 
که خواســته  و وصیت کرده بود. خیلی نکته مهمیه. بدونیم ممکنه دیگه نباشیم و خودمون حتی جزییات 

رفتنمون رو برنامه ریزی کنیم.
یه چیزی رو دقت کردید. مهدی شــادمانی وصیت کرد برای مراسم تشییع نوای »علمدار نیامد« برایش 
بخوانند تا شاید ساقی دشت کربلا به مراسمش بیاید. او حتی برای مراسم تشییع خودش و دنیای بعد از مرگ 

خود هم امید داشت که اتفاقات خوبی برایش بیفتد.

اعتراض های کاربران صفحــات و کانال های 
فرهنگی  به  ســرمایه گذاری های پی درپی بنیاد 
فارابی در پروژه ها و فیلم های شکســت خورده 
ادامه دارد و بســیاری با ذکــر نمونه هایی از این 
سرمایه گذاری های شکســت خورده این موارد 
را زیر ســوال برده اند؛ ازجمله تازه ترین محصول 
مورد حمایت بنیاد که تاکنــون در روزهای اول 
نمایش اش روی پرده ســینماها تنها پانصد هزار 
تومان فروخته و البته فیلم جدید سعید ملکان که 

پروژه قبلی اش تختی در گیشه شکست بزرگی را متحمل شده بود.
کاربران در قبال این موارد واکنش های انتقادآمیزی نشان داده اند:  

چه  زمانی و توسط چه کسی باید به  این اوضاع بی حساب وکتاب با پول ملت رسیدگی شود؟!
 دوستان؛ ماجرای توزیع وام های دولتی بین برخی از سینماگرانی که روابط خوبی با مدیران دارند، داستان 

تازه ای نیست. پس چه شده این روزها همه روی این موضوع زوم کرده اند؟ این مشکوک نیست؟
شــنیده اید فیلم صدای منو می شنوید؟ ســاخته صادق پروین آشــتیانی پس از یک هفته اکران هنوز 
یک میلیون تومان نفروخته؟ می دانید این فیلم 225 میلیون تومان از بنیاد سینمایی فارابی بابت مشارکت 

گرفته؟
واقعا چرا وام های دولتی به پای این دست فیلم ها ریخته می شود؟

سرمایه گذاری آگاهانه یعنی کمک مالی یک میلیارد و 300 میلیون تومانی به فیلم امکان مینا که در اکران 
حتی نیم میلیارد هم نفروخت!

البته همه چیز هم فروش نیست؛ اما مشکل این جاست که فیلم های مورد حمایت سال های اخیر حتی 
فیلم های خوبی هم نیستند!

چرا نام یکی از این کارگردانان درست وحسابی در فهرست دریافت کمک ها و وام ها نیست؟
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در هر بار تمرین پناه گیری، در 
محل های امن پناه گیری کنید 

تا انجام این عمل در زمان 
وقوع زلزله، نیاز به صرف وقت 

نداشته باشد.
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شهروند| ... و بالاخره بعد از جنجال های رخ داده پیرامون انتخاب 
بازیگران فیلــم جدید ابراهیم حاتمی کیا، یکی از هنرپیشــه های 
تحسین شده ســال های اخیر حضور در فیلم خروج را پذیرفت- تا 
در مناقشات مجازی دو گروه هواداران و مخالفان ابراهیم حاتمی کیا 
توازن قوا برقرار شود! ماجرا از حضور فرامرز قریبیان در فیلم خروج 
آغاز شــد. بازیگر- کارگردانی که عمده کارهایش در سال های بعد 
از انقلاب یا متعلق به فیلم های معتــرض و منتقد اجتماعی از نوع 
رد پای گرگ مســعود کیمیایی و شهر زیبای اصغر فرهادی بوده یا 
اکشن ها و دیگر تریلرهای دهه60 و 70؛ و در یک جمله »ربطی به 
دنیا و سینمای حاتمی کیا نداشته«. موضوعی که موجب ذوق زدگی 
هواخواهان حاتمی کیا شد و آنها درســت فردای انتخاب قریبیان 
شروع به شادمانی کردند که »حاتمی کیا به چنان جایگاهی رسیده 
که هر بازیگری از هر طیفی آرزویش حضور در سکانسی از فیلم های 

استاد است«.
این مانور قدرت را اما فاطمه معتمدآریا بر هم زد. اتفاقی که باعث 
شد هجمه ای همه جانبه به این بازیگر صورت بگیرد، که با هر متر و 
معیاری نه تنها یکی از بهترین بازیگران سینمای بعد از انقلاب، که 
یکی از مســئول ترین و انســان ترین هنرمندان این سینما در این 
سال ها بوده. وقتی هفته گذشته رسانه ها اعلام کردند که معتمدآریا 

پیشــنهاد ابراهیم حاتمی کیا را رد کرده و بــازی در فیلم خروج را 
نپذیرفته اســت، این موضوع که برای هواداران »استاد« گران آمده 
بود، بهانه ای شد برای هجماتی شاید کم سابقه و ضدحمله. چنین شد 
که رسانه های طیف آقاابراهیم به نقل از آوینی فیلم به طور همزمان و 
بسیار خودجوش روی این خبر مانور دادند که معتمدآریا پیشنهاد 
حاتمی کیا را رد نکرده، بلکه ابراهیم حاتمی کیا او را نپسندیده است. 
ادعایی که با کنایه هایی از این دست مواجه شد: »یعنی معتمدآریا رو 
انتخاب کرده، بعد انتخاب نکرده؟«... بعدتر وقتی محمود پاک نیت نیز 
پیشــنهاد بازی در فیلم حاتمی کیا را رد کرد؛ توازن قوای هواداران و 
مخالفان به  هم ریخت و مخالفان را در موضع برتر قرار داد که »ببینین 
کار به جایی رسیده که حتی یک بازیگر تلویزیونی هم سریال رو به 
حضور در فیلم پرخــرج حاتمی کیا ترجیح می ده«! برای همین هم 
هست که انتشــار خبر انعقاد قرارداد پانته آ پناهی ها برای عده ای از 
رسانه ها تبدیل شد به یک خبر حیاتی! آن هم با تأکید بر افتخارات 
سال های اخیر پناهی ها- و با تأکید موکد بر پرستاره بودن فیلم خروج!

بله؛ بعد از فرامرز قریبیان، پانته آ پناهی ها هم بازیگر فیلم سینمایی 
»خروج« حاتمی کیا  شد. فیلمی که به  زودی جلوی دوربین خواهد 
رفت و اگر تا زمان جشــنواره آماده نمایش شــود، بی تردید یکی از 

کنجکاوی برانگیزترین فیلم های  سال خواهد بود.

شهروند| بعد از تغییرات صورت 
گرفته در رأس باشگاه پرسپولیس، 
ایــن روزها بحــث رخ دادن اتفاقات 
مشابه در  استقلال هم داغ شده و به 
نظر می رســد صندلی امیرحسین 
فتحی کاملا لرزان است. سعید آذری 
که چنــد هفته  قبل بعد از ســال ها 
حضور در سمت مدیرعاملی باشگاه 
ذوب آهن برکنار شــد، ایــن روزها 
به گزینه نخســت برای  مدیرعاملی 

باشگاه استقلال تبدیل شده است. البته این مدیر باتجربه و شناخته 
شــده در میان اهالی فوتبال خودش  هم به شایعات دامن می زند و 
با اظهارنظرهای دوپهلو نشــان می دهد که به حضور در باشــگاه 
استقلال علاقه دارد.  از زمانی که او پستی را با این مضمون منتشر 
کرد، کنجکاوی استقلالی ها پیرامون احتمال مدیرعاملی اش بیشتر 
 شد: »تا یار که را خواهد و میلش به که باشد. در مبادلات کسی که 
قدم اول را برمی دارد، اعلام می کند که تمایل  به پذیرش مسئولیت را 
دارد، آن هم نه به خاطر خودش، بلکه به خاطر عزیزانی که از تو انتظار 
گام اول را  داشتند. من گام را برداشتم، در مبادله ای که دوستانم از من 

خواستند ولی من هم فرصت کمی 
دارم برای  مبادلات دیگر.« از ســوی 
دیگر برخی این پست سعید آذری را 
اعلام آمادگی رسمی او برای پذیرش 
مدیرعاملی  استقلال قلمداد کردند، 
اما نه وزارت ورزش این شایعه را تأیید 
می کند و نه حتی خودش. خبر جلسه 
او با معاون  وزیر ورزش هم به این فضا 
دامن زد، اما وقتی با مدیرعامل سابق 
ذوب آهن تمــاس گرفتیم تا از اصل 
ماجرا باخبر  شویم، با این پاسخ از سوی او به »شهروند« روبه رو شدیم:   
»داورزنی از دوســتان من است. جلسه ای که با هم  داشتیم، ربطی 
به استقلال نداشــت. من رفته بودم تا درباره یک مسأله شخصی با 
او مشورت کنم. در این جلسه نه  از سوی وزارت ورزش پیشنهادی 
به من شد و نه من پیشنهادی برای حضورم در استقلال دادم. البته 
نمی دانم در  آینده چه اتفاقاتی پیش می آید!« با این اوضاع باید دید 
وزارت ورزش طی روزهــای آینده چه تصمیمی در قبال  مدیریت 
باشگاه استقلال خواهد گرفت. آیا فتحی رفتنی است؟ و این که آیا 

آذری جانشین او خواهد شد یا شخص  دیگری؟

وقتی انتخاب بازیگر فیلم خروج حاتمی کیا تبدیل می شود به میدان زورآزمایی هواداران و مخالفان
ابراهیموسطدعوا!

سعید آذری در گفت وگو با »شهروند« اعلام کرد:   
الجلسهامباداورزنیربطیبهاستقلالنداشت
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